



United Way
Sudbury and
Nipissing Districts

It benefits employers, employees,
and your community.

United Way's Sponsored Employee Program

How the Sponsored Employee Program works

Each fall, United Way runs an annual fundraising campaign. With the dollars raised, we invest in programs and initiatives in our community that improve lives and strengthen the foundation of our community. To raise funds, we partner with workplaces in the public and private sectors to run campaigns.

In order to assist our small staff with supporting these workplaces, we rely on key partners to provide a Sponsored Employee for the duration of the 16-week Campaign. This employee works on behalf of United Way during this time. Sponsored Employees provide support to 300 workplace campaigns across the city. They work diligently with workplace volunteers to strategize, provide materials and deliver training.

What's in it for employers?

Getting involved provides many benefits for your organization including:

- Public recognition as a committed corporate donor
- Repeated citywide positive exposure for your organization
- A stronger workplace campaign; employees who have completed the program can use their experience and skills to fill a lead role in your future United Way workplace campaigns
- Professional coaching and training for your employee

"Being a sponsored employee was a very positive experience. I was given new experiences in a variety of environments which enabled me to develop new skills. Working with the United Way really pushed me outside myself and assisted me in realizing my goals and priorities, both professionally and on a personal level. It helped put me in touch with the needs within our own community, and it was greatly rewarding to know that I helped to make a positive impact on people's lives. I truly enjoyed my time at the United Way—if given the chance, I would go back again!"

Alysia Chayka, Canada Revenue Agency, 2011

Organizations that have participated in the Sponsored Employee Program include:

- City of Greater Sudbury
- Collège Boréal
- Laurentian University
- Cambrian College
- Vale / Steelworkers Local 6500
- RBC Royal Bank (Sudbury)
- Xstrata Nickel / CAW 598 / USW 2020/6500 Employee Campaign
- Canada Revenue Agency / PSAC Local 00042 & PIPSC
- Health Sciences North
- Ministry of Government Services (Sudbury)
- Ministry of Health and Long Term Care (Sudbury)
- Ministry of Transportation (Sudbury)

What's in it for employees?

The benefits of being a Sponsored Employee are numerous. They include development of the following:

- Sales and customer service skills
- Teamwork and interpersonal skills
- Public speaking skills
- Negotiation skills
- Organization and facilitation skills
- Leadership skills
- Coaching and mentoring skills
- Time and project management skills

After the program is complete, employees return to their place of employment with over 500 hours of on-the-job experience providing them with enhanced skills, an expanded professional network and greater leadership potential.

How can you get involved?

Options include:

- providing one of your employees to participate in the Sponsored Employee Program
- donate sponsorship funding

For further information, please contact United Way.
North Bay: 705-223-3330, www.unitedwaynipissing.com
Sudbury: 705-560-3330, www.unitedwaysudbury.com



Centraide
Sudbury et
Nipissing Districts

Un plus pour les employeurs, les employés et la collectivité.

Le Programme d'employé parrainé de Centraide

Le Programme d'employé parrainé, qu'est-ce que c'est?

Chaque automne, Centraide mène une campagne annuelle de collecte de dons. Les fonds recueillis sont investis dans des programmes et des initiatives, qui améliorent les conditions de vie de nos concitoyens et raffermissent l'infrastructure de la collectivité. À cette fin, nous collaborons avec des partenaires des secteurs public et privé afin d'organiser des campagnes en milieu de travail.

Vu que nos effectifs sont restreints, nous comptons sur nos partenaires clés pour soutenir ces campagnes en milieu de travail en parrainant un employé pendant les 16 semaines de la campagne Centraide. Les employés parrainés travaillent diligemment au nom de Centraide dans environ 300 campagnes en milieu de travail partout dans le Grand Sudbury, afin de livrer les fournitures requises, de former des bénévoles et d'élaborer des stratégies de collecte de fonds.

Les avantages : employeurs

Dites « oui » au programme, et votre organisation bénéficiera de plusieurs avantages, notamment :

- la reconnaissance par le public en tant que donateur corporatif engagé;
- la promotion positive à répétition de votre organisation, partout dans la ville;
- des campagnes futures en milieu de travail plus efficaces, car les employés parrainés profitent de leurs expériences et des compétences acquises pour s'impliquer comme leaders lors de vos campagnes Centraide futures;
- une formation et un accompagnement professionnels pour vos employés.

« Mon expérience en tant qu'employée parrainée était très positive. J'ai eu des responsabilités nouvelles dans plusieurs milieux différents, ce qui m'a permis de développer de nouvelles compétences. Travailler avec Centraide m'a poussée vers de nouveaux horizons et m'a aidée à réaliser mes objectifs et mes priorités professionnelles et personnelles. J'ai mieux compris les besoins de notre collectivité et j'étais ravie de savoir que mes efforts ont eu des impacts positifs sur la vie de mes concitoyennes et concitoyens. J'ai profondément aimé mon expérience à Centraide et n'hésiterai pas à recommencer! »

Alysia Chayka, Agence du Revenu du Canada, 2011

Parmi les organisations qui ont déjà participé au programme d'employé parrainé de Centraide, mentionnons les suivantes :

- Ville du Grand Sudbury
- Collège Boréal
- Université Laurentienne
- Cambrian College
- Banque Royale du Canada (Sudbury)
- Xstrata Nickel / TCA Section locale 598/USW – Les Métallos Section locale 2020/6500 – Campagne auprès des employés
- Vale / Les Métallos, section locale 6500
- Agence du revenu du Canada / AFPC locale 00042 et l'IPFPC
- Horizon Santé-Nord
- Ministère des Services gouvernementaux (Sudbury)
- Ministère de la Santé et des soins de longue durée (Sudbury)
- Ministère des Transports (Sudbury)

Les avantages : employés

Devenir un employé parrainé de Centraide ouvre bien des portes, et cela permet de développer :

- des compétences dans les domaines de la vente et du service à la clientèle;
- des compétences en relations interpersonnelles et en travail d'équipe;
- des compétences dans l'art de parler en public;
- des habiletés en matière de négociation;
- des aptitudes d'organisation et de facilitation;
- des aptitudes de leadership;
- des compétences d'accompagnement et de mentorat;
- des habiletés en matière de gestion du temps et des projets.

Une fois le programme terminé, l'employé revient à son entreprise, fort de plus de 500 heures d'expérience pratique et de compétences bonifiées, d'un réseau de contacts professionnels agrandi et d'aptitudes de leadership perfectionnées.

Comment participer au programme

Vous avez deux options :

- parrainer un de vos employés, qui participera à notre programme;
- faire un don corporatif.

Pour vous renseigner davantage sur ce programme, veuillez communiquer avec l'un des bureaux suivants de Centraide.
North Bay : 705-223-3330, www.unitedwaynipissing.com
Sudbury : 705-560-3330, www.unitedwaysudbury.com